
Jõhvi Põhikooli hoolekogu koosoleku protokoll nr. 2/2018 

Toimumise koht ja aeg: Jõhvi Põhikool, 9. aprill 2018 kell 17:00-18:30 

Osalenud hoolekogu liikmed: Kaja Laur, Maarika Tarum, Guido Tellis, Epp-Evely Velvelt-Sügis 

Puudusid: Andres Aadumäe, Aleksei Naumkin, Toomas Nõmmiste, Meelis Tint, Riine Urbala, 

Sireli Veri 

Kutsutud: JPK Direktor Liina Mihkelson, Jõhvi VV abivallavanem Riina Sooäär, 

õppealajuhataja Külli Nõmmiste ja lapsevanem Aleksandra Tumaś 

Koosoleku juhataja: Guido Tellis 

 

PÄEVAKORD: 

 

1. Mobiiltelefonide kasutamine koolis – lapsevanem Aleksandra Tumaś 

2. Arengukava muudatustele hoolekogu poolse hinnangu andmine 

3. Kolivaheajad õppeaastal 2018-2019 – kas neli või viis? 

4. JPK Põhimääruse muudatustele hoolekogu poolse hinnangu andmine. 

 

Kuna koosolekust võttis osa ainult neli liiget siis kvoorumit täis ei saanud ning koosolek ei 

olnud otsustusvõimeline. Küll aga kuulati ära kohaletulnud lapsevanem Aleksandra Tumaś 

kes tutvustas oma ideed mobiilivabast koolist ning direktori seisukoht koolivaheaegadest. 

 

1. Mobiiltelefonide kasutamine koolis – lapsevanem Aleksandra Tumaś 

Aleksandra Tumaś tutvustas oma ideed muuta Jõhvi Põhikool moobiiltelefoni vabaks.             

Idee järgi paneksid lapsed telefonid kooli saabudes spetsiaalsesse hoiukohta ning saaksid need 

sealt kätte peale koolipäeva lõppu. Tänu sellele tegeleksid lapsed koolipäeva ajal rohkem 

omavahelise suhtlemisega ja väheneks nutisõltuvus. 

3. Kolivaheajad õppeaastal 2018-2019 – kas neli või viis? 

Kooli direktor Liina Mihkelson: Kuna Jõhvi Vene Põhikool on otsustanud jätkata viie vaheajaga 

siis on ka meil järgnevast õppeaastast viis vaheaega, haridusministri poolt sätestatud aegadel. 

Leian, et kõikides Jõhvi üldhariduse koolides peaksid vaheajad olema ühel ajal. 

Sireli Veri: Õpilaste esindajana ei poolda ma praeguse süsteemi muutmist. 2/3 õpilastest pooldab 

praegust, nelja vaheajaga kooliaastat. 

Kuna direktor ei soovi taotleda hoolekogu poolset nõusolekut ministri määrusest erinevate 

koolivaheaegade kehtestamiseks oli selle päevakorrapunkti edasine arutelu vajadus ära langenud. 

 



Järgmise koosoleku toimumise ajaks lepiti kokku 16. aprill 2018. 

 

Koosoleku juhataja ja protokollija:          

                                           

Guido Tellis        

allkirjastatud digitalselt                                                       


